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Z Á P I S N I CA 

 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 04.11.2020  o 17:30 hodine 

v kancelárii primátora mesta  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny    

  

Program: 
 

 1) Otvorenie zasadnutia  

2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu zasadnutia   

5) Schválenie nájomnej zmluvy o nájme nebytových priestorov  

         6) Záver   
 

            Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal.  

Skonštatoval, že je prítomných všetkých 7 poslancov 

a zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Za zapisovateľku určil pani Sliacku a za overovateľov zápisnice p.p. 

Bc. Martina Hámorského a Ing. Bohuslava Beňucha.  

Do návrhovej komisie boli  zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická  

a Stanislav Bačík.  

V dôsledku pandémie COVID-19 a vyhlásených opatrení, riadne 

zasadnutie mestského zastupiteľstva sa bude konať bez verejnosti. 

Program zasadnutia poslanci obdržali v predstihu. Nikto  

z prítomných poslancov nemal žiadny návrh na doplnenie 

programu, v navrhovanom znení bol jednohlasne schválený.  

 

Bod č. 5: 

 

Primátor informoval, že priestory na zdravotnom stredisku by sme 

chceli prenajať MUDr. Uhríkovi, ktorý by chcel pôsobiť ako 

všeobecný lekár pre dospelých v našom meste. Uvedený priestor 

je možné prenajať podľa osobitného zreteľa z dôvodu, že tento 

priestor nie je možné inak využiť. Jedná sa o priestor po MUDr. 

Olejovi, ktorý svoju činnosť všeobecného lekára pre deti a dorast 

u nás ukončil.   

Primátor o tejto záležitosti komunikoval aj s MUDr. Strelcom, je s tým 

oboznámený aj od MUDr. Uhríka. 
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Poslanca Lauka zaujímalo, či to bude ambulancia všeobecného 

lekára alebo interná. Primátor mu odpovedal, že plánuje si otvoriť 

najskôr ambulanciu, neskôr aj internú. Také má od neho 

informácie.  

Ďalej sa poslanec Lauko opýtal prítomných kolegov poslancov, či 

chcú mať v meste lekára pre deti a dorast, zubára, internistu alebo 

ďalšieho všeobecného lekára pre dospelých, ktorý bude ordinovať 

3 dni v našom meste a dva dni niekde inde. Môže sa stať, že 

nájdeme detského lekára alebo zubára a nebudeme im vedieť 

poskytnúť priestory.  

Primátor mu odpovedal, že MUDr. Strelec má už svoj vek, môže sa 

stať, že svoje pôsobenie ako lekár ukončí a tiež aj pacienti sa na 

neho sťažujú.  

Poslancovi Laukovi sa nepáči spôsob akým sa to všetko riešilo, 

lebo to nebol férový prístup, robilo sa to v tajnosti.  Prerábala sa 

mu ambulancia, všetko má pripravené a  teraz rýchlo máme 

schvaľovať nájomnú zmluvu, hoci sa to všetko pripravovalo po 

tichu. Tak ako MUDr. Olej, aj MUDr. Uhrík si môže zriadiť obvod a po 

čase odísť tak ako MUDr. Olej, ktorý nás takýmto spôsobom 

oklamal. Vyjadril súhlas iba  s ambulanciou interného lekára.  

Primátor vysvetlil, že o záujme MUDr. Uhríka si otvoriť ambulanciu 

všeobecného lekára boli poslanci informovaní na pracovnej 

porade, asi niekedy v jarných mesiacoch. Všetci prítomní poslanci 

vtedy prejavili záujem o otvorenie ambulancie a pridaná hodnota 

tohto je aj možnosť zriadenia internej ambulancie. Ambulancia sa 

prerábala pre MUDr. Oleja, teraz sa robili len drobné úpravy. Čo sa 

týka detského lekára a zubára, stále sa ich snažíme nájsť, 

komunikujeme s pánom Caudtom z VÚC, ktorý je vedúci 

oddelenia zdravotníctva na VÚC BB. Žiaľ, v našom regióne je ich 

nedostatok. Jedine čo máme tak len ústny prísľub od detskej 

lekárky, ktorá je ešte na materskej dovolenke a od syna pána 

Pryshiazhneho, ktorý je teraz zubár vo Zvolene a robí si atestácie. 

Keď ich bude mať, chce prísť do Dudiniec. Ak ide o priestory, pre 

detského lekára, do úvahy by prichádzal priestor po zubárke, v 

prípade potreby vieme poskytnúť aj priestory na požiarnej stanici a 

v budove mestského úradu.  Syn pána Pryshiazhneho by mal svoje 

vlastné priestory, ktoré by si zriadil. Zdôraznil, že nemá a nemal 

dôvod niečo tajiť. 

Poslanec Šťastný sa vyjadril, že teraz máme možnosť riešiť lekára na 

dlhšiu dobu. Tiež sa môže stať, že teraz MUDr. Uhríkovi neschválime 

zmluvu, MUDr. Strelec odíde preč a my si potom budeme len 

vyčítať, že sme mladého lekára poslali preč.  



 

3 

Poslanec Beňuch vyjadril obavy, aby sme neostali bez 

všeobecného lekára. Tiež aj MUDr. Hulina, ktorý je mladší ako 

MUDr. Strelec, už skončil. Nám sa to môže stať to isté. Tiež súhlasí 

s tým, že musíme mať v zálohe priestory aj pre detského lekára a aj 

pre zubára.  

Poslanec Lauko pred hlasovaním odišiel zo zasadnutia MsZ. 

Návrh uznesenia bol prijatý 6 poslancami.  

 

Na záver primátor v krátkosti podal informácie a pokračujúcej 

výstavbe Slnečnej lúky a kanalizácie za Evanjelickým kostolom. 

Ďalej informoval, že sme obdržali návrh memoranda o spolupráci  

na príprave a implementácii Integrovanej územnej stratégie 

Strategicko-plánovacieho regiónu „Zvolen, Detva a Krupina“. Toto 

memorandum deklaruje, že obce v okresoch ZV, DT a KA majú 

záujem vytvoriť strategicko – plánovací región a budú sa podieľať 

na príprave a implementácii Integrovanej územnej stratégie SPR. 

Je to akási náhrada PHSR, ktoré si v minulosti samotné obce 

vypracovávali.  

Návrh uznesenia na pristúpenie k memorandu o spolupráci bolo 

schválené 6 poslancami.  

Poslanec Beňuch sa vyjadril, aby mesto už pripravovalo návrh 

rozpočtu na rok 2021, aby finančná komisia mohla začiatkom 

decembra zasadať.  

 

 

 

 

 

            

                                                               PaedDr. Dušan Strieborný 

                                                                           primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Bohuslav Beňuch 

Bc. Martin Hámorský  

 

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka 
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